
Zápis z 1. jednání komise životního prostředí ze dne 14.03.2022 

Přítomni: Ing. Martin Štifter, Ing. Iva Bartizalová, Bc. Daniel Dědič, Lukáš Kousal, Bc. Lukáš Vápeník, 

Josef Votava,  

Omluveni: Pavel Frydrych, Tomáš Pařízek 

Host: Ing. Jan Beran 

Nepřítomen: Matěj Ivan 

Tajemník KŽP: Ing. Pavel Flener 

 

Zahájení jednání: 18:00 

Konec jednání: 19:20 

 

Usnášení schopná ANO 

 

 

 

1. Únětický potok 

• Ing. Martin Štifter přivítal na komisi životního prostředí hosta pana Ing. Jana 

Berana. Pan Ing. Beran se vyjádřil k situaci kolem stavu Únětického potoka. Dle 

vyjádření nejen pana Ing. Berana, ale i dalších členů KŽP není situace dobrá. 

Potok je zanešený a neudržovaný. Délka Únětického potoka je cca 20 km, 100letá 

voda 20 m³/s. Spolupráce povodí Vltavy v zastoupení pan Rohana je minimální.  

• Ing. Pavel Flener informoval komisi o tom, že odbor životního prostředí 

opakovaně žádal o vyčištění koryta potoka v oblasti Tichého údolí. Jednoho 

jednání byl přítomen místostarosta Ing. Zdeněk Richter. 

• Ing. Beran informoval KŽP, že není zpracován varovný systém Únětického potoka.  

Odbor životního prostředí bude požadovat vypracování varovného systému. KŽP 

doporučuje radě města Roztoky, aby bylo kontaktováno povodí Vltavy a 

požadováno vyčištění koryta Únětického potoka. 

• Pan Votava informoval, že podobný problém je v lokalitě Potoky – Žalov. 

• Dále Ing. Beran, informoval přítomné o tom, že povodí Vltavy provedlo na území 

hl. m. Prahy v letech 2002 až 2013 protipovodňové opatření takového 

charakteru, které bude mít za následek zvýšení hladiny v oblasti Roztok. 

 

2. Intenzifikace sběru odpadů Roztoky 

• Pan Ing. Štifter informoval KŽP o návrhu radě města Roztoky, aby systém tříděného 

odpadu papír/plast mohli využívat i neziskové organizace. Podmínka pro neziskové 

organizace je zapojení se do odpadového hospodářství města a zatím symbolický 

příspěvek 500,- Kč/ročně na manipulace s odpady. Dále je doporučit využití nádob na 

papír a plast pro malé bytové domy, protože zájem o toto řešení někteří obyvatelé 

projevili a naopak ze strany rodinných domů, zájem zatím poklesl. Hlavním cílem je 

dosáhnout vyššího stupně třídění a podle toho bude také hodnoceno poskytnutí 

dotace od SFŽP.  

• Ing. Flener informoval KŽPo tom, že v systému na třídění papír/plast bylo 

zaregistrováno 645 osob a 1190 nádob. Za měsíce prosinec, leden a únor bylo 

vytříděno v systému svozu plastu a papíru ,,door to doorʺ7,04 papíru a 5,82 t 



plastu. Na přelomu dubna a května by měl být dodán nový svozový vůz na svoz 

papíru a plastu technickým službám města Roztoky. 

• Ing. Štifter dále informoval KŽP, že navrhuje zrušení 1100 l nádob na papír na 

vybraných stanovištích na tříděný odpad. 

3. Ekvivalent na odpadové vody 

• Ing. Štifter informoval o jednání ch o ekvivalentních obyvatelích na čištění 

odpadních vod s Městskou á částí Praha 6 – Suchdol, která se v budoucnosti celá 

napojí na Ústřední čističku odpadních vod v Praze 6. Prozatím bude m. č. využívat 

dále kapacitu města Roztok za sjednaných podmínek. Za dočasné připojení 24 EO 

na rekonstrukci bytového domu přispěje investor na údržbu a rozvoj kanalizace 

částkou 1.000.000 Kč. 

 

Zapsal: Ing. Pavel Flener                                         Ověřil: Ing. Martin Štifter 


